

DECLARATION OF CONFORMITY

- 1. Personal Protective Equipment: J-W100
- 2. Name and address of the manufacturer: MPG GmbH, Liebenauer Tangente 4, 8041 Graz, Austria
- 3. This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.
- 4. Object of the declaration:

Models: J-W100

Brand: JILL WORKER

Details: J-W100-001: Frame colour: black. Lens colour: clear

- 5. The object of declaration described above is in conformity with the relevant Union regulation 2016/425/EU (PPE).
- 6. References to the relevant harmonised standards used: EN 166:2001
- 7. The notified body CSI SPA, Cascina Traversagna 21, 20030 Senago, Italy, Notified Body Nummer 0497, has carried out the EU type examination and issued the EU type examination certificate DPI/0497/2188.
- 8. Conformity assessment procedure by monitoring CSI SPA, Cascina Traversagna 21, 20030 Senago, Italy, Notified Body Nummer 0497

Signed for and on behalf of: MPG GmbH, Liebenauer Tangente 4, 8041 Graz

Graz, 22.08.2023

Michael Rahm, CPO

Dietmar Hermus, CSO



Konformitätserklärung

- Persönliche Schutzausrüstung: J-W100
- 2. Name und Adresse des Herstellers: MPG GmbH, Liebenauer Tangente 4, 8041 Graz, Österreich
- 3. Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt.
- 4. Produkt:

Model: J-W100

Marke: JILL WORKER Artikelnummer: J-W100-001

Details: Rahmenfarbe: schwarz. Glasfarbe: durchsichtig, klar

- 5. Der oben beschriebene Erklärungsgegenstand steht im Einklang mit der einschlägigen EU-Verordnung 2016/425/EU (PSA).
- 6. Verweise auf die verwendeten einschlägigen harmonisierten Normen: EN 166:2001
- 7. Die benannte Stelle

CSI SPA, Cascina Traversagna 21, 20030 Senago, Italy,

Benannte Stelle Nummer 0497,

hat die EU-Baumusterprüfung durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung DPI/0497/2188 ausgestellt.

8. Konformitätsbewertungsverfahren durch Überwachung von CSI SPA, Cascina Traversagna 21, 20030 Senago, Italien, Benannte Stelle Nummer 0497

Unterzeichnet für und im Namen von: MPG GmbH, Liebenauer Tangente 4, 8041 Graz

Graz, 22.08.2023

Michael Rahm, CPO

Dietmar Hermus, CSO

